



Notice

I. Official Information Channels on NCP

- (i) Official Website: Shanghai Municipal Health Commission
<http://wsjkw.sh.gov.cn>
- (ii) Official WeChat:
 - “上海发布” (WeChat ID : shanghaifabu)
 - “健康上海12320” (WeChat ID: zj-12320)
- (iii) Official Weibo Account:
 - “健康上海12320” (Healthy Shanghai 12320)

II. Information Service of Shanghai Municipal Foreign Affairs Office

Since February 1, the Foreign Affairs Office (FAO) of the Shanghai Municipal People's Government has been releasing, in a special column on prevention and control of the novel coronavirus pneumonia (NCP) on its official website (wsb.sh.gov.cn), updates on the daily press conference and NCP prevention and control, as well as personal protection tips in five languages, including Chinese, English, French, Japanese and Korean.

Since February 2, the FAO has been working with the 12345 citizen hotline to answer calls from foreign nationals for information or assistance about NCP prevention and control.

III. WeChat QR Code



微信扫一扫
关注该公众号

Shanghaiifabu



健康上海12320
微信二维码

Healthy Shanghai 12320



温馨提示

一、新冠肺炎疫情官方信息发布渠道

1、官方网站：上海市卫生健康委员会

<http://wsjkw.sh.gov.cn>

2、官方微信公众号：

“上海发布”，微信号：shanghaifabu

“健康上海12320”，微信号：zj-12320

3、官方微博：

“健康上海12320”

二、上海市人民政府外事办公室信息发布平台

从2月1日开始，市政府外事办公室在官方网站（wsb.sh.gov.cn）推出疫情防控专栏，用中、英、法、日、韩五种语言，编发每天新闻发布会的内容，通报最新疫情防控动态及防护提示。

从2月2日起，市外办与12345市民热线合作，为外籍人员疫情防控的咨询和求助提供热线服务。

三、上海发布和健康上海微信公众号二维码



微信扫一扫
关注该公众号

上海发布



健康上海12320
微信二维码

健康上海